
PROTOKÓŁ NR XV/2025 - projekt   

XV w dniu 27 lutego 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2025 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:29 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Joanna Jękot-Łaźniak 

4. Jeannette Krauze 

5. Marta Lipka 

6. Grzegorz Michalski 

7. Miłosz Nadol 

8. Waldemar Okupniczak 

9. Lidia Olejniczak 

10. Piotr Płociniczak 

11. Joanna Płonka 

12. Katarzyna Stachowiak 

13. Mateusz Wróblewski 

14. Dariusz Zawidzki 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad XV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Radny Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy Lipno, otworzył obrady XV Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 13 Radnych. Wyjaśnił, że Rada posiada 

kworum,  a podejmowane przez Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o dzisiejszej Sesji wraz                      

z materiałami zostało przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, 

zapytał Radnych o zastrzeżenia i pytania w sprawie przekazania materiałów na XV Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Obrady XV Sesji przebiegały według następującego porządku: 

1. Otwarcie obrad XV Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie Protokołu XIV Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania stypendiów sportowych, druk nr 82. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola w Radomicku wchodzącego 

w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lipnie, druk nr 83. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy Lipno, druk nr 84. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 85. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Goniembice,    

druk nr 86. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Górka Duchowna, 

druk nr 87. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Klonówiec,      

druk nr 88. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Lipno, druk nr 89. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Mórkowo, druk   

nr 90. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Wilkowice, 

Karolewko, Osady Maryszewice, Osady Leśnej Wilkowo Gaj, druk nr 91. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 92. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2025-2041, druk nr 93. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie Protokołu XIV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt Protokółu XIV Sesji Rady Gminy Lipno 

został sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 

Gminy Lipno, zapytał o uwagi i pytania do treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu XIV Sesji Rady Gminy 

Lipno 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr XIV/2024 Rady Gminy Lipno został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych           

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o swoich najważniejszych działaniach w okresie 

międzysesyjnym, odczytując informację, stanowiącą załącznik do niniejszego protokółu. 
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ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych                 

w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, przedstawił informację o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/ 

 

 

 

ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie przyznania stypendiów sportowych, druk nr 82. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyznania stypendiów 

sportowych, druk nr 82, poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Radna Joanna Płonka, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poinformowała, Komisja Oświaty i Spraw Społecznych  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przyznania stypendiów sportowych, druk nr 82. Wyjaśniła, że Komisja 

bardzo szczegółowo analizowała każdy wniosek. Proponuje się przyznać stypendia sportowe 

łącznie dwudziestu siedmiu zawodnikom, w tym biorąc pod uwagę zróżnicowane osiągnięcia 

sportowe: jedenaściorgu zawodnikom w wysokości po 300 zł miesięcznie, jednej 

zawodniczce – po 250 zł miesięcznie, dziewięciorgu zawodnikom - po 200 zł miesięcznie, 

dwojgu zawodnikom po 150 zł miesięcznie oraz czworgu zawodnikom po 100 zł miesięcznie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyznania 

stypendiów sportowych, druk nr 82. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że  uchwała w sprawie przyznania stypendiów sportowych 

została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 82 oraz Uchwała nr XV/83/2025/ 

 

 

Ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola w Radomicku 

wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lipnie, druk nr 83. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Przedszkola w Radomicku wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lipnie, 

druk nr 83, poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Radna Joanna Płonka, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poinformowała, Komisja Oświaty i Spraw Społecznych  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola w Radomicku wchodzącego w skład 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lipnie, druk nr 83. Wyjaśniła, że zamiar likwidacji 

Przedszkola w Radomicku wynika z danych demograficznych dla miejscowości Radomicko     

i Targowisko wskazujących  na tendencję spadkową  urodzeń w poszczególnych latach oraz 

faktu, że Przedszkole to mieści się w budynku nie będącym własnością Gminy, a 
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wymagającym remontowych nakładów finansowych, w tym koniecznością wymiany pokrycia 

dachowego oraz dociepleniem.  W roku szkolnym 2024-2025 nie prowadzono żadnego 

oddziału, jednocześnie zapewniając możliwość realizacji wychowania przedszkolnego            

w Przedszkolu w Lipnie wraz z bezpłatnym dowozem.     

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Przedszkola w Radomicku wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lipnie, 

druk nr 83. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, 

Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Grzegorz Michalski 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola          

w Radomicku wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lipnie została 

podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 83 oraz Uchwała nr XV/84/2025/ 

 

 

ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy 

Lipno, druk nr 84. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na 

terenie gminy Lipno, druk nr 84, oprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu 

proponowanej uchwały. 

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie gminy Lipno, druk 

nr 84 , Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy zaopiniowała pozytywnie. Pani 

Przewodnicząca dodała, że rzecz dotyczy udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Mikołaja w Goniembicach dotacji celowej w wysokości 38 000 zł z przeznaczeniem na 

wykonanie prac przy zabytku – elewacji wschodniej budynku Kościoła Parafialnego pw. św. 

Mikołaja w Goniembicach.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na 

terenie gminy Lipno, druk nr 84. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, 

Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marcin Grobelny, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku położonym na terenie 

gminy Lipno została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr  84 oraz Uchwała nr XV/85/2025/ 

 

 

Ad 9/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 85. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie 

Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, 

druk nr 85, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały. 

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 85, Komisja 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy zaopiniowała pozytywnie. Pani Przewodnicząca 

dodała, że najważniejszą zmianą jest usunięcie z obowiązującej uchwały zapisu                        

o finansowaniu kotła gazowego i olejowego  oraz kotła na paliwo stałe (zgodnie z Dyrektywą 

Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej) oraz dodanie nowego proekologicznego 

źródła ciepła – miejscowego ogrzewacza pomieszczeń, spełniającego określone normy.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę            

w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła 

ciepła, druk nr 85. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 85 oraz Uchwała nr XV/86/2025/ 

 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Goniembice, druk nr 86. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że niniejszy i pięć następnych punktów obrad dotyczą 

przyjęcia Sołeckich Strategii Rozwoju Wsi, odpowiednio: Goniembice, Górka Duchowna, 

Klonówiec, Lipno, Mórkowo oraz Wilkowice z Karolewkiem, Osadą Maryszewice oraz 

Osadą Leśną Wilkowo Gaj, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektów uchwał 

przedłożonych w drukach: Nr 86, Nr 87, Nr 88, Nr 89, Nr 90 i Nr 91.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że projekty uchwał przedłożone w drukach Nr 86, Nr 87, Nr 88, Nr 89, Nr 90 

i Nr 91  dotyczące przyjęcia Sołeckich Strategii Rozwoju Wsi odpowiednio: Goniembice, 
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Górka Duchowna, Klonówiec, Lipno, Mórkowo oraz Wilkowice z Karolewkiem, Osadą 

Maryszewice oraz Osadą Leśną Wilkowo Gaj, Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektów  uchwał 

przedłożonych w drukach Nr 86, Nr 87, Nr 88, Nr 89, Nr 90 i Nr 91,  żadnych zgłoszeń nie 

było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Goniembice, druk nr 86. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Goniembice została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 86 oraz Uchwała nr XV/87/2025/ 

 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Górka 

Duchowna, druk nr 87. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Górka Duchowna, druk nr 87, stwierdził, że Rada została zapoznana     

z opinią Komisji oraz, że żadnych pytań ani uwag do projektu proponowanej uchwały nie  

było.  

Następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Górka Duchowna, druk nr 87. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Górka Duchowna została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 87 oraz Uchwała nr XV/88/2025/ 

 

 

ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Klonówiec, druk nr 88. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Klonówiec, druk nr 88, stwierdził, że Rada została zapoznana z opinią 

Komisji oraz, że żadnych pytań ani uwag do projektu proponowanej uchwały nie  było. 

Następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Klonówiec, druk nr 88. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Klonówiec została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 88 oraz Uchwała nr XV/89/2025/ 

 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Lipno, 

druk nr 89. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Lipno, druk nr 89, stwierdził, że Rada została zapoznana z opinią 

Komisji oraz, że żadnych pytań ani uwag do projektu proponowanej uchwały nie  było. 

Następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Lipno, druk nr 89. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 89 oraz Uchwała nr XV/90/2025/ 

 

 

ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Mórkowo, 

druk nr 90. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Mórkowo, druk nr 90, stwierdził, że Rada została zapoznana z opinią 

Komisji oraz, że żadnych pytań ani uwag do projektu proponowanej uchwały nie  było. 

Następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Mórkowo, druk nr 90. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Mórkowo została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 90 oraz Uchwała nr XV/91/2025/ 
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Ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Wilkowice, Karolewko, Osady Maryszewice, Osady Leśnej Wilkowo Gaj,            

druk nr 91. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Wilkowice, Karolewko, Osady Maryszewice, Osady Leśnej Wilkowo 

Gaj, druk nr 91, stwierdził, że Rada została zapoznana z opinią Komisji oraz, że żadnych 

pytań ani uwag do projektu proponowanej uchwały nie  było. Następnie poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Wilkowice, Karolewko, Osady Maryszewice, Osady Leśnej Wilkowo Gaj, druk nr 91.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Wilkowice, Karolewko, Osady Maryszewice, Osady Leśnej Wilkowo Gaj została podjęta 

jednogłośnie.  

/ w złączeniu druk nr 91 oraz Uchwała nr XV/92/2025/ 

 

 

ad 16/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025,            

druk nr 92. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 92, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu 

proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 92. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 92. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2025 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 92 oraz Uchwała nr XV/93/2025/ 

 

 

ad 17/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2025-2041, druk nr 93. 
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Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041, druk nr 93, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały. 

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 

2025-2041, druk nr 93. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041, druk nr 76. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041 została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 93 oraz Uchwała nr XV/94/2025/ 

 

 

ad 18/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym. 

 

Radna Joanna Płonka poinformowawszy, że składa ponowny wniosek w sprawie wycinki 

drzew wzdłuż drogi głównej przez wieś Klonówiec, przedstawiła jego krótkie uzasadnienie 

oraz poprosiła o pilne zajęcie się sprawą.  

 

Radny Piotr Płociniczak rozdawszy Radnym plakat, wyjaśnił, że jest on z tegorocznej edycji 

pod hasłem „Kocham Polskę” i nawiązuje do rocznicy 1000 lecia koronacji Bolesława 

Chrobrego na króla Polski. Następnie Pan Radny zaprosił wszystkich na marsz z okazji 

Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych, który odbędzie się w najbliższą sobotę w Lesznie.   

 

Radny Dariusz Zawidzki zgłosił pilną potrzebę naprawy ulicy Szkolnej w Wilkowicach, na 

odcinku od ul. Lipowej do ul. Św. Marcin. Następnie zasygnalizował problem dotyczący 

usytuowania lampy oświetlenia ulicznego na ulicy Różanej w Wilkowicach. 

 

Radny Waldemar Okupniczak poprosił o przedstawienie najistotniejszych kwestii związanych 

z inwestycją na ul. Kolejowej i ul. Krętej w Wilkowicach.   

 

Radna Joanna Jękot-Łaźniak, podziękowawszy za sprawne przeprowadzenie prac związanych 

z przeniesieniem placu zabaw z Parku na teren przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym             

w Wilkowicach, zapytała o ogrodzenie tego terenu.  

 

Radny Marcin Grobelny nawiązując do podejmowanego na posiedzeniu Komisji tematu 

dotyczącego możliwości nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Lipno dworców PKP w Lipnie 

i w Wilkowicach, zapytał Pana Wójta o dalsze plany w tej sprawie. 
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W temacie dotyczącym możliwości nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Lipno dworców 

PKP wypowiedziała się także Radna, Joanna Płonka. 

 

Radny Dariusz Zawidzki zapytał o możliwość przesunięcia lamp oświetlenia ulicznego na ul. 

Lotniczej w Wilkowicach w związku z poszerzeniem drogi.  

 

Radny Mateusz Wróblewski zapytał, kiedy będzie rozprowadzany tłuczeń na drogi 

nieutwardzone i na które ulice.  

 

Na powyższe zgłoszenia niezwłocznych odpowiedzi udzielił Łukasz Litka, Wójt Gminy 

Lipno.   

 

Następnie na zgłoszenie Radnego Bartosza Zięby, Przewodniczącego Rady Gminy, dotyczące 

tego, co ma być przedmiotem przetargu na wyposażenie rozbudowywanej Szkoły                   

w Wilkowicach, niezwłocznie głos zabrała Małgorzata Adamczewska, Dyrektor Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego w Wilkowicach, która poinformowała, że szczegółowe dane w tym 

zakresie przekaże niezwłocznie. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu sołtysom.  

 

Głos zabrała Agnieszka Pawlicka, Sołtys Sołectwa Wilkowice, która przedstawiła zapytania 

mieszkańców zgłoszone podczas ostatniego zebrania wiejskiego dotyczące: kiedy nastąpi 

wymiana lamp oświetlenia ulicznego z sodowych na energooszczędne oraz dlaczego              

w Gminie Lipno nie ma Karty Seniora.  

W powyższych sprawach wypowiedział się Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno oraz Radny 

Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy Lipno.  

 

Pan Przewodniczący udzielił głosu  innym mieszkańcom Gminy Lipno. 

 

Pan Włodzimierz Kaczmarek, podziękowawszy za przystąpienie do modernizacji ul. 

Spółdzielczej w Lipnie, poprosił o czynienie starań, by na czas jej remontu Generalna 

Dyrekcja Dróg Krajowych wyraziła zgodę na otwarcie wyjazdu z ulicy Krańcowej na drogę 

krajową.  

Do powyższego zgłoszenia także odniósł się Pan Wójt, informując także o organizacji ruchu 

w związku z wykonywaną modernizacją ul. Spółdzielczej w Lipnie.  

 

Następnie na zapytanie Radnego Dariusza Zawidzkiego, na jakim etapie są prace remontowe 

drogi między Lipnem a Osieczną, niezwłocznej odpowiedzi udzielił Damian Janowicz, Radny 

Powiatu Leszczyńskiego. 

Radny Powiatowy odniósł się także do zgłoszenia Radnego Bartosza Zięby, 

Przewodniczącego Rady w sprawie działań na rzecz wykonania bezpiecznego przejścia dla 

pieszych  z ulic Rowerowej i Biegowej na ulicę Powstańców Wielkopolskich. 

 

Następnie Pan Grzegorz Mały, Prezes Zarządu Gminnego OSP w Lipnie, zgłosił utrudnienia 

dla mieszkańców korzystających z punku PSZOK w Lipnie, prosząc o interwencję. 

Na powyższe zgłoszenie także odpowiedział Wójt Gminy. 

 

 

Innych zgłoszeń nie było. 
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ad 19/ Zakończenie Sesji.  
Przewodniczący Rady po stwierdzeniu, że tematy obrad zostały zrealizowane, podziękował 

wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie XV Sesji Rady Gminy Lipno 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


